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Rada kraje odpověděla obyvatelům Poniklé na silniční petici

 

Rada Libereckého kraje se na svém jednání dne 4. září 2007 zabývala peticí občanů obce Poniklá
a majitelů rekreačních objektů v obci Poniklá, kterou žádají o opravu silnice III/29065 Přívlaka
– Jilem, která je ve vlastnictví Libereckého kraje, v majetkové správě Krajské správy silnic
Libereckého kraje. 

„Úsek komunikace Přívlaka – Jilem dlouhý <?xml:namespace prefix = st1 />12,8 km je dle posledního
sběru dat povrchu vozovek zařazen v kategorii havarijní. Tato pozemní komunikace však nemá
charakter silnice, proto je navržena k vyřazení ze silniční sítě. Před tímto vyřazením by byl úsek
rekonstruován tak, aby odpovídal kategorii místní komunikace  a poté by byl převeden do vlastnictví
obce Poniklá,“ uvádí se v odpovědi na petici podepsanou 450  nejen ponikelskými občany.

 

Podle starostky obce Miloslavy Kavánové se obec snaží již 12 let, aby generální oprava této
komunikace byla zařazena do plánu oprav silnic v kraji, ale neúspěšně.

„Přitom v této části obce se nachází vlakové nádraží, Dům s pečovatelskou službou i průmyslový
objekt,“ připomněl za petiční výbor zastupitel Jaroslav Čížek, který se spolu s vedením obce
obrátil se žádostí o pomoc i na hejtmana kraje.

„Tato silnice opravdu nemá charakter ani parametry silnice III. třídy, ale místní komunikace. Chybné
zařazení komunikace na Jilem do silniční sítě je faktem z doby, kdy silnice vlastnil stát,“ uvedl na
vysvětlenou Vladimír Richter.

„Liberecký kraj si je ale vědom špatného stavu silniční sítě krajských silnic. Z výsledků sběru dat
povrchu vozovek, který se provádí pravidelně každý rok, vyplývá, že 438 km z celkových 2 110 km (21
%) silnic II. a III. třídy v Libereckém kraji je hodnoceno jako havarijní. Dalších  943 km (45 %) silnic je
ve stavu nevyhovujícím nebo havarijním, tedy v takovém stavu, že silnice nesplňují podmínky
provozní způsobilosti a je třeba provést jejich opravu nebo údržbu,“ doplnil.



V současné době zadal Liberecký kraj vypracování dokumentu „Odhad investičních nákladů na
rekonstrukci silnice III/29065 na kategorii místní komunikace“. Tento dokument zpracovává
projektant Petr Slabý. K projednání tohoto dokumentu svolá Krajský úřad Libereckého kraje,
odbor dopravy, jednání, na které bude pozván zástupce petičního výboru Ladislav Chlum.

 

Kraj věnoval Svazu důchodců na činnost dvacet
tisíc korun

Svaz důchodců České republiky, občanské sdružení, Krajská rada Liberec

vedený předsedou Pavlem Jánem Buvalou obdržel od Libereckého kraje finanční příspěvek

ve výši  20 000 Kč.

„Tyto peníze může použit Krajská rada výhradně na pokrytí nákladů spojených se zabezpečením
činnosti Svazu důchodců České republik, v letošním roce,“ uvedl hejtman LK Petr Skokan.

Povinností příjemce  je předložit Libereckému kraje do 30. 11. 2007 zprávu o způsobu využití a
čerpání uvedeného finančního příspěvku.

 

Hejtmanský ples bude v libereckém Domě kultury

Pod heslem Ples, který pomáhá, se 18. ledna příštího roku uskuteční IV. Hejtmanský ples. Rada
Libereckého kraje vybrala ze tří nabídek scénář libereckého Domu kultury.

tato nabídka byla hodnocena jako vyhovující zejména z hlediska myšlenky celé akce a pestrému
a bohatému programu,” uvedl hejtman Petr Skokan.

Ples by měla moderovat dvojice Markéta Tallerová a Jan Čenský. Mezi účinkujícími se objeví Big
Band Felixe Slováčka, Ladislav Kerndl a Tereza Kerndlová, Country skupina Sešlost či DJ Pavel
Baláž. V doprovodném programu vystoupí taneční skupina TAKT a taneční klub Koškovi,
nebude chybět módní přehlídka, sálový ohňostroj, tombola, a samozřejmě se uskuteční dražba
darů na charitativní účely.

Celková cena nepřesáhne půl miliónu korun.



Rada Libereckého kraje vyhlásila veřejnou zakázku na zastoupení LK v Bruselu

 

Předmětem plnění veřejné zakázky je poskytnutí komplexních služeb Libereckému kraji
v oblasti zastupování kraje v Bruselu. Cílem poskytování služeb zastoupení by měla být
prezentace Libereckého kraje v zahraničí a jeho propagace, získávání a výměna informací,
zkušeností a kontaktů se zahraničními  regiony, participace na činnosti institucí EU, zapojení
Libereckého kraje do projektů EU na regionální úrovni, prosazování společných zájmů regionů
v evropském měřítku a rovněž zajistit v Bruselu administrativní a organizační zázemí nejen pro
kraj. Důležitou součástí zakázky je i asistence s přípravou kraje na zapojení se do českého
předsednictví v Radě EU. Dále by se jednalo o proškolování zaměstnanců úřadu v této oblasti, a
to formou několikadenních stáží organizovaných pravidelně přímo v kanceláři zastoupení
kraje. Tito zaměstnanci úřadu by byli seznamování s chodem zastoupení, byli by jim předávány
zkušenosti s fungováním zastoupení a potřebné kontakty.

Služby by měly být zaměřeny na zajištění fungování kanceláře zastoupení kraje v Bruselu,
organizaci veškerých prezentačních akcí kraje v Bruselu, předávání know-how Libereckému
kraji, proškolování zaměstnanců krajského úřadu, zajišťování zázemí pro zástupce kraje nebo
zaměstnance krajského úřadu spojenými s jejich pobytem v kanceláři zastoupení kraje nebo na
akcích pořádaných krajem v Bruselu (zajištění letenek, ubytování, apod.). Předmětem plnění
veřejné zakázky nebude zajištění prostor pro zastoupení, ty si určí a zajistí zadavatel.

 

 

B) Konkrétní požadavky zadavatele

 

§         na základě předaných informací ze strany zadavatele navázat na stávající stav fungování
zastoupení kraje v Bruselu,

§         zpracovat koncepci fungování zastoupení kraje v Bruselu,

§         zpracovat časový harmonogram kroků, které je potřeba zrealizovat v průběhu období
2008,

§         samotná realizace schválených kroků krajem v průběhu roku 2008; vč. Návrhu
prezentačních akcí během českého předsednictví v Bruselu,

§         zpracovat časový harmonogram kroků, které je potřeba zrealizovat v průběhu období
2009,

§         samotná realizace schválených kroků krajem v průběhu roku 2009,



§         předložit komplexní marketingovou analýzu vyhodnocující efekt zastoupení (přínos pro
Liberecký kraj) za období realizace veřejné zakázky za období 2006 – 2007, včetně návrhu
postupu na další období.

 

 

3.     MÍSTA PLNĚNÍ VEŘEJNÉ ZAKÁZKY

 

Místy plnění veřejné zakázky jsou Brusel a Liberec.

 

 

4.     LHŮTA A MÍSTO PRO PODÁNÍ NABÍDEK

 

§         Lhůtu pro podání nabídek stanovuje zadavatel do 01.11.2007 do 09:00 hodin.

 

§         Nabídku zašlete na adresu: Krajský úřad Libereckého kraje, U Jezu 642/2a, 461 80 
Liberec 2, případně odevzdejte osobně na podatelnu na téže adrese.

 

 

5.     DOBA PLNĚNÍ VEŘEJNÉ ZAKÁZKY

 

Předpokládaný termín zahájení plnění :    leden 2008
Předpokládaný termín ukončení plnění :    prosinec 2009

 



 

Domov Linda skončil a sloučil se s Českou Lípou

Rada kraje  souhlasila na svém zasedání 4. 9. 2007 se sloučením Domova Linda se sídlem v
Lindavě, jakožto organizace slučované, s Denními a pobytovými sociálními službami,   v České
Lípě. jakožto organizací přejímající, s účinností k 1. 10. 2007.

„Domov Linda, v němž žilo 16 klientů, ukončil svou činnost k 1. červenci letošního roku. Někteří
z klientů přešli do Jedličkova ústavu v Liberci a zbývající se vrátili domů nebo budou využívat služeb
sloučeného zařízení,“ uvedla Hana Králíčková, členka rady kraje pověřená vedením resortu
sociálních věcí, bezpečnosti a problematiky menšin, s tím, že objekt patří městu Cvikov, který
si jej opět převezme do své správy.

Funkci ředitelky Denních a pobytových sociálních služeb  bude dále vykonávat Naděžda
Vejvodová.

Sloučení musí ještě schválit Zastupitelstvo LK na svém zasedání 28. 10 2007.

 

Vydra sežrala ryby za více než tři tísíce korun

Rada kraje po projednání schválila rozpočtové opatření, kterým se navyšují příjmy rozpočtu
Libereckého kraje na rok 2007 o poskytnutou účelovou neinvestiční dotaci z Ministerstva
financí ČR na náhradu škod způsobených zvláště chráněnými živočichy ve výši 3.024,00 Kč.

„Jde o dotaci na náhradu škody vzniklé na rybách vydrou říční,“ uvedl Radim Zika, náměstek
hejtmana pověřený vedením resortu rozvoje venkova zemědělství, životního prostředí a
informatiky.

Vydry způsobily škodu  konzumací ryb na rybníku v Hajništi pod Smrkem a majitel si podal
žádost o poskytnutí náhrady Krajskému úřadu Libereckého kraje za období od 13. 12. 2006 do 13.
6. 2007.

Vydry žijí nejvíce na Českolipsku  podél řeky Ploučnice a na Frýdlantsku kolem Smědé,
vyskytují se však i v jiných částech Libereckého kraje.

Odhaduje se, že potřebují k životu kolem 300 gramů potravy ryb denně, živý se i žábami a
dalšími živočichy žijícími podél vody. Záleží také na sezóně a zda mají mladé.

(připomínka TK z dubna 2007)



Rybáři dostanou od kraje náhradu za lup kormoránů

(TK z dubna 2007)Statisícové škody způsobili letos rybářům na Českolipsku kormoráni. Ti jim
totiž odlovili chovné rybníky Malá nohavice v Holanech a Velký koňský rybník ve Stvolínkách,
které jsou v nájmu společnosti Rybářství Doksy spol. s r.o, Rybáři teď žádají náhradu po státu.
Dostanou od něj prostřednictvím Libereckého kraje téměř dvě stě tisíc korun.

„Jedná se o neinvestiční účelovou dotaci na náhradu škod způsobených konzumací ryb kormoránem,
kterým patří mezi zvláště chráněné živočichy,” uvedl Radim Zika, náměstek libereckého
hejtmana mimo jiné pro životní prostředí,.
Ptáci, velcí zhruba jako husa, příbuzní pelikánů, fregatek či terejů, na Českolipsku nehnízdí, ale
na zimu jich sem přilétá rok od roku více. Protože jsou přísně chránění, nemohou rybáři nic
dělat.

 “Máme sice povolený odstřel, ale je to velice plachý pták,” říká Libor Pitro z Rybářství Doksy.
Podle něj jeden kormorán spořádá denně půl kila ryb a další zhruba dvojnásobek jich poškodí.

Společnost Rybářství Doksy  získala náhradu ve výši 197.047,00 Kč za období od července do
prosince 2006.

Z lesního fondu uvolní kraj přes dva milióny korun

Rada kraje po projednání souhlasí

s poskytnutím neinvestičních příspěvků z Lesnického fondu Libereckého kraje na hospodaření
v lesích v celkové výši 2.276.036,- Kč, na následující opatření žadatelům:

a ukládá Radimu Zikovi, náměstkovi hejtmana, předložit zastupitelstvu kraje návrh na
poskytnutí příspěvků na hospodaření v lesích z Lesnického fondu Libereckého kraje.Termín:
25. 09. 2007

 

Nadační fond Student dostal od kraje dar

 

Zastupitelstvo Libereckého kraje svým usnesením číslo 210/04/ZK schválilo zřízení Nadačního
fondu Libereckého kraje STUDENT. Současně schválilo i znění zakládací listiny a vzalo na
vědomí znění návrhu statutu. Problematika nadačního fondu byla předmětem jednání
Zastupitelstva kraje ještě 26. 4. 2005, kdy bylo usnesením číslo 104/05/ZK schváleno nové
úplné znění zakládací listiny nadačního fondu, které obsahovalo i složení první správní rady, v
které zasednou:

-          Mgr. Petr Doležal,

http://www.kraj-lbc.cz/public/vnejsi_vztahy/kormoran_d20c6a8fac.jpg


-          Ing. Jiří Kittner,

-          Bc. Dana Halberstadtová,

-          MUDr. Hana Králíčková,

-          Mgr. Ota Raiter.

 

Funkcí revizora je pověřen Ing. Karel Dolejší.

 

Účelem Nadačního fondu Libereckého kraje STUDENT je podpora žáků a studentů nadaných,
talentovaných a podpora žáků a studentů pocházejících ze sociálně znevýhodněného prostředí.

 

Jedním ze zdrojů k naplnění účelu nadačního fondu se stala veřejná dražba děl vytvořených v
průběhu prvního ročníku Sympozia uměleckoprůmyslových škol Libereckého kraje, které se
uskutečnilo v roce 2004. Dražba proběhla 2. října 2004 a kromě výše uvedených děl účastníků
Sympozia byla dražena rovněž díla, která darovaly firmy Moser a.s. Karlovy Vary, AJETO spol. s
r. o. Lindava a Nadace Preciosa.

 

Zastupitelstvu Libereckého kraje bylo na jeho zasedání dne 19. 10. 2004 předloženo vyúčtování
veřejné dražby. Usnesením číslo 285/04/ZK byl schválen slib poskytnout nadační dar
Nadačnímu fondu Libereckého kraje STUDENT v celkové hodnotě 140.204,-Kč, z toho
převodem finančních prostředků ve výši 80.782,-Kč a poskytnutím movitých věcí v hodnotě
59.422,-Kč, a to po právní moci unesení o jeho zápisu do nadačního rejstříku.

 

Krajský soud Ústí nad Labem, pobočka Liberec svým usnesením ze dne 4. července 2007
rozhodl o zapsání Nadačního fondu Libereckého kraje Student do nadačního rejstříku, a tím i o
jeho faktickém vzniku. Rozhodnutí nabylo právní moci 27. července 2007.

 

V příloze důvodové zprávy je obsažena smlouva, na jejímž základě bude realizováno výše
uvedené usnesení Zastupitelstva Libereckého kraje číslo 285/04/ZK. Nedílnou součástí
smlouvy je rovněž příloha, která obsahuje přesnou specifikaci užitných uměleckých děl, které v
případě schválení smlouvy přejdou z majetku Libereckého kraje do majetku Nadačního fondu
Libereckého kraje STUDENT. Kromě movitých předmětů budou nadačnímu fondu převedeny
rovněž finanční prostředky v celkové výši 80.782,-Kč, což je výtěžek veřejné dražby. Tyto



finanční prostředky byly po uskutečnění dražby vloženy do kapitoly 914 04 rozpočtu
Libereckého kraje a jsou v ní alokovány i v současné době.

 

„Ve smlouvě není za nadační fond uveden statutární zástupce, neboť k jeho volbě dojde, v souladu se
zřizovací listinou a statutem na prvním jednání správní rady, které je svoláno na 10. září 2007,“
informoval revizor Nadačního fondu Student Karel Dolejší.

 

Liberecký kraj zřídil fond Student, chce podpořit nadané děti

Liberec 5. září (ČTK) - Liberecký kraj chce podporovat vzdělávání nadaných dětí. Už před
čtyřmi lety proto rozhodl o založení Nadačního fondu Libereckého kraje Student. Teprve letos v
červenci byl ale z rozhodnutí soudu fond zapsán do nadačního rejstříku. Novináře o tom dnes
informoval liberecký hejtman Petr Skokan. Fond vznikl v souvislosti s uspořádáním prvního
Sympozia umělecko-průmyslových škol v červnu 2004 a původně měl podporovat právě
talentované děti z těchto škol.

"Nadační fond by měl být podporován z prodeje výrobků sklářských uměleckých škol v kraji a také z
prodeje děl, která věnují naše sklárny. Z toho výtěžku by pak měli být podporováni mladí, nadějní a
perspektivní lidé," řekl Skokan. V budoucnu by ale mohl podle hejtmana fond podporovat i
studenty z jiných než sklářských škol. Podpora by měla být otevřena především takovým
dětem, kterým přes nadání a talent, nedovolují vzdělání třeba sociální poměry, v nichž
vyrostly.

Krajští radní už rozhodli poskytnout fondu dar v hodnotě více než 140.000 korun. Do fondu
převedli více než 80.000 korun, které kraj získal dražbou děl z prvního sympozia
uměleckoprůmyslových škol a také prodejem děl, jež věnovaly některé sklářské firmy. "Zároveň
jsme do fondu převedli díla z letošního sympozia v hodnotě téměř 60.000 korun, která do dražby
teprve půjdou," řekl hejtmanův ekonomický náměstek Karel Dolejší.

Mezinárodního sympozia se letos v Liberci zúčastnilo na osm desítek dětí z uměleckých škol
nejen z Česka, ale i z Bulharska, Francie, Německa, Polska, Řecka, Slovenska, Itálie a Finska.
Společným tématem byly Doteky. Jakým způsobem je studenti pojali, mohla posoudit i široká
veřejnost na výstavě, která v Severočeském muzeu v Liberci skončila o minulém víkendu. Děti
tvořily skleněné objekty, návrhy medailí, šperky i skleněnou bižuterii. Právě tato díla budou mít
zájemci možnost získat v dražbě. Kdy se uskuteční, však zatím není rozhodnuto, dodal Dolejší.
První příspěvky studentům rozdělí podle něho fond zřejmě příští školní rok.

Leona Vacková

 

 



 

Rada kraje schválila dotace na sport

 

Částku 30 000 Kč schválila Rada LK na svém úterním zasedání na přímou podporu sportu.
Finanční prostředky jsou poskytovány formou dotací subjektům působícím v oblasti mládeže,
sportu, tělovýchovy a vzdělávání a jsou účelově vázány na realizaci aktivit, jejichž cílem je
rozvoj výše uvedených oblastí.

 „V rozpočtu resortu školství, mládeže, tělovýchovy a sportu jsou vyčleněny finanční prostředky
určené na podporu akcí, které jsou přínosné pro rozvoj Libereckého kraje, vysvětlil náměstek
hejtmana pro školství Petr Doležal.

 

Přímá podpora sportu

-          FK – Cvikov - finanční prostředky v celkové výši 15.000,-- Kč jsou účelově vázány na
částečnou úhradu nákladů spojených s financováním elektrické energie a plynu v kabinách FK
- Cvikov.

 

-          IMPSQUAD Jablonec nad Nisou

Finanční prostředky v celkové výši 10.000,-- Kč jsou účelově vázány na částečné pokrytí
nákladů spojených s pořádáním sportovní akce s názvem „Zima v létě“. Jedná se o exhibiční
skoky z 5 metrového můstku do sněhu za účasti předních českých závodníků.

 

-          Základní škola a mateřská škola Desná,  finanční prostředky v celkové výši 5.000,-- Kč
jsou účelově vázány na částečné pokrytí nákladů spojených s činností Školního sportovního
klubu při ZŠ Desná.

 

 

 

                                                                                                                       Mgr. Jiří Langer

                                                                                                                        tiskový mluvčí
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